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Дрогобич, 10 травня 2012р. На дискусійному клубі організованому Анатоліє Власюком
цього разу обговорювали проблеми ... Трускавця. Чому там відбуваються заворушення,
чому люди перекривають дорогу і проходять масові протести в місті. Одними з питань
були також проблеми екології у м.Трускавець та проблема утиску підприємців. Як
виявилось спільною проблемою екологів, підприємців та жителів міста є брак інформації
та непрозоранечесна діяльність влади. Зокрема учасниками круглого столу були
активісти громадської кампанії "СТОП-ТАРИФ" м.Трускавець: Святослав Грабовський,
Євген Бродзінський, Володимир Шиманський, Микола Пилипів. В якості експертів були
запрошені відоми правозахисник п.Теодор Дяків та голова комісії з ЖКГ Львівської
обласної ради п.Михайло Задорожний, депутат Львівської обласної ради від Трускавця
п.Олексій Балицький, підприємець та благодійник Сергій Розора та підприємець Віктор
Пиців. До дискусії долучились і депутати Дрогобицької міської ради: п.Михайло Ваврин
та Михайло Лужецький. Дрогобицькі активісти Святослав Сурма, Хосе Турчик, Богдан
Юзефів, Володимир Кондзьолка, інші. Відео події нижче: ..

      

Після тривалого обговорення за результатами зустрічі всі вирішили об'єднатись в
громадську ініціативну кампанію: "Врятуймо Трускавець". Оскільки події, які зараз
відбуваються в Трускавці насправді загрожують не кожному зокрема, а в цілому
існуванню такого курорту, як Трускавець. Доречі одним з ідеологічних натхненників цієї
кампанії виступив відомий політичний діяч, винахідник теорії народного капіталізму,
радник кількох президентів України і наш добрий порадник Олег Соскін, який після
відвідин Трускавця проникся і перейнявся нашими місцевими проблемами та пообіцяв
всіляко сприяти покращенню ситуації в місті Трускавець. До нашого антитарифного руху
долучився і відомий правозахисник та депутат Верховної Ради п.Юрій Кармазін через
якого є прямий зв'язок з прем'єр міністром Азаровим. Як в котре зазначив Теодор Дяків:
"У нього немає сумніву в тому, що тарифи будуть скасовані або за рішенням суду, або
прокуратури чи рішенням міської ради". А враховуючи той потенціал який зараз є у нашої
кампанії, ми можемо сказати, що жодна наша зустріч з людьми не була даремною і як
зауважили представники з Дрогобича - Трускавець показав, що у ньому є гідні мешканці
які показують приклад на весь регіон як потрібно відстоювати свої інтереси.
Дрогобичани долучаються до нашого руху і просять після завершення у Трускавці
започаткувати такий рух у них.

  

Тож тримаймося завжди разом, і спільно ми досягнемо тієї мети, до якої йдемо
понад 20 років. Ми хочемо ефективної, чесної, прозорої і підзвітної влади та
активної громади!!!
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Відео зустрічі (частина завантажиться пізніше):

  

{youtube}0ThZzrwLf3s{/youtube}

  

Виступ п.Михайла Задорожного:

  

{youtube}_EVEku2aDS8{/youtube}

  

{youtube}e3pR9E4-FGA{/youtube}

  

{youtube}SlUK0MwVJrw{/youtube}

  

{youtube}8ucOOav4b6E{/youtube}

  

{youtube}A-f4OFopMk4{/youtube}

  

{youtube}CfPfI6M3wPM{/youtube}

  

{youtube}ekvLNO5GX_I{/youtube}

  

{youtube}Xdq3fe186rw{/youtube}
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{youtube}alvgBYS340g{/youtube} 

  

  

{youtube}ukPwCchx-mI{/youtube}

  

{youtube}r62HqnkjAaM{/youtube}
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